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دو شنبه ۷ بهمن ۱۳۹۸ 
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جدول نرخ سکه و ارز

قیمت خودرو های داخلی

آگهی فقدان مدرک تحصیلی
مدرک فارغ التحصیلی اینجانب خدیجه بهادری ولاشــدی فرزند تقی به شــماره 
شناســنامه 615 صادره از نکا در مقطع کاردانی رشــته آموزش ابتدائی صادره از 
واحد دانشــگاهی قائم شهر با شماره 167810700198 مفقود گردیده است و فاقد 
اعتبار می باشــد. از یابنده تقاضا می شــود اصل مدرک را به دانشگاه آزاد اسلامی 
واحد قائم شــهر به نشانی: قائم شــهر - جاده نظامی - ساختمان مرکزی دانشگاه 

آزاد اسلامی ارسال نماید.

آگهی مفقودی
 405GLX-xu7 برگ سبز)شناسنامه( خودرو سواری سیستم پژو تیپ
 124k1261064 برنگ خاکستری- متالیک مدل 1397 به شماره موتور
 و شــماره شاســی NAAM01CE6JK397260 شــماره پــلاک 
ایــران 94، 395 ج 84 به نام عبدالمجید اســماعیلی مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ ســبز و کارت مشــخصات خــودرو وانت پیــکان OHV1600 به شــماره 
پلاک 942ص31- ایران 14 به رنگ ســفید شــیری مدل 1388 و شــماره موتور 
11488065827 و شماره شاســی NAAA36AA5AG877595 مفقود شده و 

از درجه اعتبار ساقط می باشد.

 برگ ســبز خــودرو ســواری- هــاچ بــک پــژو 207I-AT به شــماره پلاک 
472م26 - ایــران 14 بــه رنگ مشــکی- متالیــک مدل 1398 و شــماره موتور 
177B0037444 و شماره شاســی NAAR13FE8KJ262296 مفقود شده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

سؤالات مردمی از سازمان بورس
آیا اطلاعیه ها و گزارش هایی که شرکت ها بر روی کدال می گذارند به 

منزله قانونی بودن و قطعی بودن مصوبات شرکت هاست؟
صحت اطلاعاتی که بر روی کدال منتشر می شود، برعهده اعضای هیئت مدیره 
و مدیران مالی شرکت است. در مورد گزارش هایی که توسط حسابرسان معتمد 
تایید شده است، حسابرس نیز مسئولیت دارد اما در موارد محدودی ممکن است 
 اشــخاص مزبور دچار تخلف شــده و اطلاعات خلاف واقع ارائه دهند که در این 
قبیل موارد موضوع از طرف سازمان بورس و اوراق بهادار پیگیری می شود و حسب 
 موضوع ممکن است به پرداخت جریمه، سلب صلاحیت یا بازداشت افراد متخلف 

نیز بینجامد. 

وزیر نیرو گفت: بارش تجمعی در اســتان سیستان و 
بلوچستان تا دی ماه امسال نزدیک به 140 میلیمتر است که 

بالاترین میزان در 50 سال اخیر به حساب می آید. 
رضا اردکانیان در شبکه یک سیما در خصوص کاهش مصرف 
گاز و برنامه های وزارت نیرو گفت: در شرایط معمول، 700 میلیون 
مترمکعب تولید و مصرف گاز در بخش های مختلف است که 520 
میلیــون مترمکعب مربوط به بخش خانگــی بود و 180 میلیون 
مترمکعــب هم میان نیروگاه ها، صنایع بزرگ و مقداری نیز برای 
صادرات گاز به کشــورهای همسایه تقسیم بندی شده بود که در 
روزهای اخیر بــه 600 میلیون مترمکعب و حتی فراتر از آن هم 

رفته است.
وزیر نیرو افزود:  اولویت تأمین گاز بخش خانگی همانند تأمین 
آب و برق مشــخص و محرز است، اما قطعا باید به دیگر جنبه ها 
نیــز پرداخت، یعنی اگر 90 میلیون متر مکعب گاز در توافقات به 
نیروگاه ها به دلیل بخش مصرف بخش خانگی نصف شود، جبران 

آن سخت خواهد بود. 
اردکانیــان در خصــوص نقش احداث ســدها و جلوگیری از 
سیلاب ها گفت: از 47 هزار سد بزرگ در جهان که نیمی از آن در 
چین احداث شده، عمدتا در نیمه دوم قرن بیستم بوده و کشورهای 

معدودی سدسازی خود را در قرن بیست و یک شروع کرده اند. 
وی ادامه داد: در سال 1357 تعداد 19 سد ملی ساخته شده 
و در دست بهره برداری داشتیم که این رقم در حال حاضر به 183 
سد رسیده که 37 سد مربوط به دولت یازدهم و دوازدهم است. 

به گزارش فارس، وزیر نیرو با بیان اینکه تعداد سدهای کشور به 
214 سد خواهد رسید، گفت: بارش تجمعی در استان سیستان و 
بلوچستان در خشک ترین سال که 96 و 97 بود، 20 میلیمتر بود و 
پربارش ترین سال، سال های 92 و 93 نیز حدود 120 میلیمتر بوده 
اســت. بارش تجمعی ما تا دی ماه امسال در این استان نزدیک به 
140 میلیمتر اســت که بالاترین میزان در پنجاه ســال اخیر به 

حساب می آید. 

در حالی که بیش از50 اقتصاددان طی 
روزهای گذشته به حســن روحانی نامه 
نوشته و راهکارهای عملیاتی برای بهبود 
وضعیت اقتصاد ایران ارائه کردند، معاون 
اقتصادی رئیس جمهور برنامه روشنی برای 

حل مشکلات اقتصادی ارائه نکرد.
رئیس جمهور 26 دی ماه در مجمع عمومی 
بانک مرکزی اظهار کرد: »من بلد نیستم کاری 
به دنیا نداشته باشم و برای حل مشکلات، فقط 
به داخل نگاه کنم. اگر اقتصاددانی بلد اســت 
که تمام روابط خارجی خراب باشد، اما اقتصاد 

مملکت هیچ دست نخورد به ما هم بگوید«.
پس از این اظهارات حســن روحانی که در 
فضای مجازی با هشتگ »من بلد نیستم« مشهور 
شد، اقتصاددانان زیادی واکنش نشان داده و در 
برابر سخنان وی موضع گیری کردند. پس از این 
اظهارات بلافاصله گروهی 24 نفره از کارشناسان 
اقتصادی و اعضای هیئت علمی دانشگاه ها طی 
نامه ای در پاسخ به فراخوان ضمنی رئیس جمهور، 
10 راهــکار کم هزینه و موثر در کوتاه مدت که 
بدون تکیه بر خارج، می تواند اقتصاد ایران را از 

بن بست فعلی نجات دهد، ارائه کردند.
مواردی همچون تســهیل صدور مجوزهای 
کسب وکار و حذف انحصار دسترسی به شغل، 
تصویب و اجرای قانون مالیات بر عایدی سرمایه 
برای بیرون کردن تقاضای سوداگری از بازارهای 
خودرو، مســکن، طلا و ارز، منع کردن بانک ها 

از خریــد و نگهداری املاک و رقابت با یکدیگر 
برای بالا بردن نرخ ســود سپرده، کم اثر کردن 
تحریم های بانکی کشور با استفاده از روش های 
نویــن جایگزین ســوئیفت نظیــر رمزارزها و 
پیمان های پولــی دوجانبه با شــرکای اصلی 
تجاری، بازنگری در تصمیم سه ماه پیش درباره 
بنزیــن، و... از جمله راهکارهای اقتصاددانان به 

روحانی بود.
این کارشناســان همچنین یادآوری کردند 
که »کثیری از کارآفرینان و کارشناسان کشور 
تاکید دارند مشکلات اصلی اقتصاد کشور، بیشتر 
ناشی از سوءمدیریت و »تحریم داخلی« است، 

نه خارجی«.
نامه دوم اقتصاددانان

یک هفته پس از این نامه، گروهی 54 نفره 
از اعضای هیئت علمی دانشگاه ها و پژوهشگران 
اقتصاد ایران، دومین نامــه خود را در موضوع 
راهکارهای 10گانه داخلی برای رفع مشکلات 
مزمن اقتصاد ایران با موضوع »تســهیل صدور 
مجوزهای شــروع کسب و کار و رفع انحصارها 
از دسترسی به شغل« خطاب به رئیس جمهور 

منتشر کردند.
در نامه دوم پیشــنهاد شده که »صدور یک 
روزه تمام مجوزهای شــروع کســب و کار در 
مواردی اســت که به سلامت، امنیت و محیط 
زیســت ارتباط مستقیم ندارد« به عنوان هدف 
محوری در شروع اصلاحات داخلی اقتصاد بخش 

خصوصی از سوی دولت تعیین شود.
همچنین ایجاد درگاه واحد صدور مجوز به 
عنوان یکی از اولویت های اقتصادی کشور مورد 

تأکید قرار گرفته است.
این اقتصاددانان یادآور شدند: »به هر طریق 
ممکن مانع از تعطیلی بنگاه های فعال تولیدی 
توسط بانک ها در فرایند وصول مطالبات شوید. 
اگر همین یک قانون ساده »تملک بانک بر یک 
بنگاه، نباید مانع استمرار تولید شود« را اعمال  

نمایید، اصلاح مهمی رخ خواهد داد«.
همچنین در این نامه آمده اســت: »با وضع 
مالیــات بر مجموع درآمد افراد به نحوی که در 
ســال های اولیه اجرا صرفا به صدک های بالای 
درآمدی اصابــت کند، ضمن کنترل رفتارهای 
سفته بازانه در بازارهای مختلف، به شفاف سازی 
داوطلبانــه تراکنش های بانکی بزرگ توســط 
دارندگان حســاب های متعلق بــه آنها کمک 
 نمایید. ضمن اینکــه از طریق وضع مالیات بر 
عایدی ســرمایه، پشــتوانه اجرایی کافی برای 
مقابله با ورود  اشخاص حقوقی دولتی و بانک ها 
به بازار دارایی هایی مانند مسکن فراهم  نمایید. 
به این ترتیب امیدها برای بازگرداندن صرفه به 

فعالیت های مولد احیا خواهد شد«.
پاسخ عجیب نهاوندیان

بــا وجودی کــه اقتصاددانــان راهکارهای 
کاربردی متعدد و متنوعی را پیش روی دولت 
قرار داده اند، از ســخنان تصمیم سازان دولتی 

چنین بر می آید که دولت از این پیشــنهادات 
کارشناسی استفاده کامل را نبرده است.

در همین رابطه، معاون اقتصادی رئیس جمهور 
در واکنش به این پرســش کــه اگرچه تحریم 
شرایط اقتصادی کشور را سخت کرده است اما 
مجموعه دولت با توجه به این شــرایط سخت 
چه راهکارهایی برای حل و یا کاهش مشکلات 
اقتصــادی مردم دارد تا امید در مردم شــکل 
بگیرد؟ در پاسخی کوتاه به خبرنگار فارس گفت: 

روز و شب تلاش ما حل مشکلات است!
همچنین از نهاوندیان سؤال شد که با توجه 
به این تلاش ها چه راهکاری برای حل مشکلات 
مردم دارید؟ ولی معاون اقتصادی رئیس جمهور 

هیچ پاسخی به این پرسش نداد.
در نهایت وی در پاســخ به این اینکه که آیا 
اصلا راهکاری برای حل مشکلات اقتصادی دارید 

یا خیر؟ گفت: »بله«!
به نظر می رسد مشــکل دولت، آنچنان که 
رئیس جمهور مدعی شــده، نبود راهکار بهبود 
اقتصادی بدون تکیه بر توان خارجی نیســت، 
بلکــه دولت از ضعف مدیریتــی رنج می برد. با 
وجود راهکارهای متعددی که اقتصاددانان ارائه 
کرده اند، دیگر بهانه ای برای دولت باقی نمی ماند. 
بنابراین به نظر می رســد مهم ترین مانع برای 
اصلاح وضع موجود، مدیرانی هستند که نه تنها 
به راه حل ها اعتنای چندانی ندارند، که برای حل 

مشکلات، آدرس غلط می دهند.

معاون امور اقتصادی وزیر اقتصاد با بیان اینکه اطلاعات سپرده ها و 
سهام وجود دارد، گفت: مالیات از سود سپرده و سهام ستانده نمی شود.

محمدعلی دهقــان دهنوی، در یک برنامه رادیویی اعلام کرد: اصلاح قانون 
مالیات های مســتقیم در پیش نویس لایحه ای به دولت رسید این پیش نویس تا 

زمان اجرا مسیر طولانی را طی خواهد کرد.
وی ادامه داد: معتقدیم باید تا زمان اجرای این طرح نگرانی برای عموم ایجاد 
نشود چرا که قرار نیست فشاری به مردم وارد شود. این لایحه به معافیت مالیاتی، 

مالیات بر مجموع درآمد و مالیات بر املاک پرداخته است.
معاون وزیر اقتصاد تاکید کرد: در بیش از 130 کشور اخذ مالیات از درآمدهای 

بالاتر برای اجرای عدالت انجام می شود.
دهقان دهنوی گفت: در برخی موارد پیش می آید که در پایان سال ممکن 
اســت این مالیات به افراد بازگردد. وی با تأکید بر اینکه مالیات از سود سپرده و 
سهام ستانده نمی شــود، افزود: فرقی بین مالیات صفر درصد و معافیت تفاوتی 

ندارد چرا که اطلاعات سپرده ها و سهام وجود دارد.
این مسئول در پاسخ به اینکه چرا برخی اوقات سازمان امور مالیاتی درآمدها 
را قبول دارد و هزینه ها را خیر؟ بیان کرد: دلیل این اختلالات عدم شــفافیت و 
دسترسی اطلاعات است. طرح جامع مالیاتی و پایانه های فروشگاهی همین هدف 
را دارد تا دیگر ما برای دستیابی به فعالیت های تجاری نیازی به استعلام از خود 
مودی نداشته باشیم. دهقان دهنوی ادامه داد: سازمان مالیاتی به دنبال شفافیت 
در عملکردهاست. باید در شکل گرفتن سامانه ها به سمتی برویم که رابطه چهره 
به چهره مودی و ممیز مالیاتی حذف شود. وی ابراز کرد: ارتباط های الکترونیکی 
باید شکل بگیرد و سایر نهادها هم باید نظم دهی رخ دهد. در مورد حساب های 
بانکی در سایر کشورها، خواسته می شود ماهیت حساب های بانکی را مشخص کنند.

معاون وزیر اسبق اقتصاد ضمن بررسی 
لایحه بودجه سال 1۳۹۹ پیش بینی کرد که 
لایحه بودجه سال  ۹۹ قدرت خرید مردم را 

حدود ۳0 درصد کاهش می دهد. 
حیدر مستخدمین حســینی در گفت وگو با 
خبرگزاری ایسنا، با  اشاره به فرایند تهیه و تدوین 
لایحه بودجه توسط دولت گفت:  به دلیل شرایط 
موجود، گمرک میــزان واردات را کاهش داده و 
درآمد آن نیز کاهش پیدا کرده است؛ یعنی از 40 
هزار میلیارد تومان پیش بینی کرده اســت به 20 

هزار میلیارد تومان کاهش یابد. 

وی افزود: عمده درآمدهایی که توسط دولت 
در لایحه بودجه 99 پیش بینی شده است، تحقق 
پیدا نمی کند، علاوه  بــر آن به دلیل وجود تورم، 
هزینه هــا نیز افزایش پیــدا می کند. پیش از این 
دولــت نمی پذیرفت که اقتصاد در دوران رکود به 
ســر می برد اما چندی پیش رئیس سازمان برنامه 
و بودجه اعلام کرد که بودجه طوری تنظیم شده 

است که اقتصاد را از رکود خارج کند!
معاون وزیر اسبق اقتصاد ادامه داد: در لایحه 
بودجه سال 99 ذکر شده است که میزان حقوق 
حداقل 15 درصد افزایش خواهد یافت. اما باید به 

ایــن توجه کرد که افزایش 15 درصدی حقوق با 
توجه به شرایط کنونی اقتصاد و پیش بینی دولت در 
لایحه درمورد افزایش قیمت گازوئیل و همچنین 

افزایش نرخ سوخت باعث شتاب تورم می شود. 
مستخدمین حسینی اضافه کرد: بر اساس موارد 
مذکور پیش بینی ما از میزان تورم در سال آینده 
40 تــا 45 درصد اســت، مگر آنکه مجلس آن را 
تصویب نکند. ما به التفاوت میزان تورم با 15 درصد 
افزایش حقوق مــردم همان کاهش قدرت خرید 
جامعه کارمندان و کارگران اســت. لایحه بودجه 

سال  99 قدرت خرید مردم را کاهش می دهد. 

وی افزود: وقتی اقتصاد در رکود است و تورم 
هم خواهیم داشت، چگونه انتظار داریم که مالیات 
بیشــتری بگیریم؟ ارزش افزوده را بیشتر کنیم؟ 
لایحه ارزش افزوده ای که در مجلس تصویب شد 
چیزی نیســت که در حال حاضر اجرا می شــود. 

پایه های درآمدی دولت کاملا متزلزل است. 
معاون وزیر اســبق اقتصاد در پایان بیان کرد: 
لایحه بودجه ســال 99 توانمندی اســتقامت و 
مقاومت را نمی تواند ایجاد کند و حال و روز خوبی 
ندارد. دولت قول داده بود که بودجه ریزی عملیاتی 

شود، اما این اتفاق هم رخ نداد.

عضو هیئت  مدیره اتحادیه باغداران اعلام 
کرد: بیش از 4/5 میلیون تن مرکبات از پاییز 
به بعد برداشت شده که از میزان پیش بینی 

بالاتر رفته است. 
مجتبی شادلو در گفت وگو با ایسنا، در پاسخ به 
اینکه آیا تاکنون از سرمازدگی باغ ها گزارشی اعلام 
شده است یا خیر گفت: شرایط فعلی، فصل خواب 
درختان بوده و سرما آنچنان شدید نشده است که 
جای نگرانی باشد. از طرفی اطلاع رسانی های لازم 

هم صورت گرفته است.
وی ادامه داد: یکی از این اطلاع رسانی ها بستن 
منافذ انبارهایی اســت که برخی محصولات در 
آن نگهداری می شــوند. به طور مثال، محصولات 

باغــی همچــون مرکبات در انبارهــای خارج از 
ســردخانه نگهداری می شود ولی به دلیل خروج 
روزانه گازهای متصاعد شــده از پوست پرتقال، 
ایــن انبارها دارای منافذی  بــوده که به هنگام 
ســرما اطلاع رسانی می شود تا این منافذ بسته و 

محصولات از سرمازدگی در امان بمانند.
عضو هیئت  مدیــره اتحادیه باغداران تصریح 
کرد: تاکنون گزارشــی از سرمازدگی محصولات 
باغی و باغ ها نداشتیم و محصولات همگی سالم 

هستند. 
شادلو یادآور شد: در آبان ماه سال های 1386 
و 1395 و در مناطق شمالی کشور به علت سرمای 
شدید، میوه ها و درختان دچار سرمازدگی شدند. 

در حقیقت با پدیده ســرمازدگی در ســال های 
گذشته مواجه شدیم.

عضو هیئت  مدیــره اتحادیه باغداران با بیان 
اینکه بیش از 80 درصد مرکبات برداشــت شده  
است، گفت: مقدار باقی مانده مربوط به بخش های 
خرد و باغچه ها اســت. ضمن اینکه هنوز پرتقال 
والنسیا برداشت نشده و موعد برداشت آن اسفند 

و فروردین ماه است.
شادلو افزود: بیش از 4/5 میلیون تن مرکبات از 
پاییز به بعد برداشت شده که از میزان پیش بینی 
بالاتر رفته اســت. امسال به طور کلی، رشد قابل 
توجهی در تولید محصولات باغی داریم. در مجموع 
در محصولات باغی با رشــد بیش از 30 درصدی 

به طور میانگین مواجه شدیم و امیدواریم با شرایط 
و ســختی زیادی که در تولید تحمل کردیم و با 
هزینه های بالای نهاده ها و نیروی انسانی، تمهیدات 

لازم برای عرضه آن اندیشیده شود.
عضو هیات مدیره اتحادیه باغداران به وضعیت 
تامین میوه شــب عید اشــاره کرد و گفت: هیچ 
مشکلی برای تامین میوه شب عید نداریم. سیب، 
پرتقال، کیوی، انار و تمام محصولاتی که در پاییز 
و زمستان برداشت و تا آخر خرداد به بازار عرضه 
می شــوند، برداشت شــده و در شرایط مناسبی 
نگهداری می شــوند. بــه عبــارت دیگر نه تنها 
مشکلی در زمینه تامین میوه نداریم، بلکه حتی 

مازاد محصولات هم داریم. 

بر خلاف وعده وزیر صمت برای کنترل قیمت خودرو 
پس از افزایش تولید خودروسازان، قیمت پراید هم از مرز 

60 میلیون تومان عبور کرد.
به گزارش باشــگاه خبرنگاران جوان، این روز ها شاهد نوسان 
قیمت در خودرو های پرفروش داخلی هستیم به طوری که در دو 
ماه اخیر این نوسان قیمتی بیشتر مشهود است و خرید خودرو را 

سخت تر از قبل کرده است.
وزیر صمت قبلا گفته بود که با افزایش قیمت خودرو تا حاشیه 
قیمــت بازار و افزایش میزان تولید خودرو و اســتفاده از قطعات 
داخلــی، قیمت ها نیز متعادل خواهد شــد، اما به مرور زمان این 

اتفاق رخ نداده است.
ســازمان حمایت در این رابطه بدون اشاره به افزایش بی رویه 
قیمت هــا در بازار خودرو می گوید: »طبق گفته  وزیر صمت پنج 
هزار میلیارد تومان تسهیلات به صنعت خودرو تعلق گرفته است  
که پیش بینی می شــود  این تسهیلات جهشی در تولید خودرو 
ایجــاد کند و بــا توجه به  اینکه تقاضا در روز های آخر امســال 
افزایــش می یابد   این موضــوع عامل کمک کننده ای در کاهش 
قیمت خودرو است که  در حال حاضر تقاضای کاذب  در روزهای 

اخیر کاهش یافته است«.
این ســازمان تأکیــد کرد: »قبــلا راهکاری تحــت عنوان 
قیمت گــذاری خودرو در بازار که پنــج درصد پایین تر از  قیمت 
خودروســازی ها است مطرح بود که به وسیله آن کاهش قیمت 

خودرو در بلند مدت محقق شود«.
با این وجود روز گذشــته قیمت پرایــد 111 به 60 میلیون 
تومان رسید. پراید 131 به 54 میلیون و پراید 151 هم به بیش 
از 63 میلیون تومان رسید. خودروهای دیگر هم به همین ترتیب 
افزایش قیمت هایی داشته اند که بازار خودرو را نوسانی کرده است.

روح الله طالبی عضو دانشکده خودرو علم و صنعت و کارشناس 
هــم گفت: افزایش قیمت در بازار خودرو اغلب نشــات گرفته از 
جنبه های روانی و رفتارهای هیجانی است که در پی آن برخی از 
دلالان از این فرصت استفاده کرده تا بر این افزایش قیمت دامن 

بزنند و سود کلانی را به دست بیاورند .
او افزود: افزایش قیمت در ماه های اخیر بی معنا و غیرمنطقی 
است چرا که قیمت محصولات اولیه ای که خودروسازان در اختیار 

دارند افزایش  نداشته است.
از طرف دیگر سعید موتمنی رئیس اتحادیه فروشندگان خودرو 
اختلاف قیمت خودرو از کارخانه تا بازار را بین 13 تا 44 میلیون 
تومــان در خودرو های کمتر از 100 میلیون تومان اعلام کرد که 
رقمی قابل توجه نسبت به چند ماه اخیر است. وی البته کاهش 

عرضه خودرو را دلیل افزایش قیمت خودرو دانست.
احمد نعمت  بخش دبیر انجمن خودروســازان هم درباره تأثیر 
کارخانجات خودروسازی درباره افزایش قیمت خودرو اظهار کرد: 
هیچگونه افزایش قیمتی از طرف خودروسازی ها صورت نگرفته 
اســت و عرضه خودرو کماکان با قیمت گذشته انجام می شود اما 
متاسفانه به دلیل اینکه بین قیمت کارخانه و حاشیه بازار تفاوت 

زیادي وجود دارد، شاهد افزایش قیمت أین کالا هستیم.

قیمت )به تومان(نوع سکه
4/960/000سکه تمام طرح جدید
4/932/000سکه تمام طرح قدیم

2/503/000نیم سکه
1/491/000ربع سکه
935/000گرمی

505/100هر گرم طلای 18 عیار
نوع ارز

13/406دلار
14/906یورو
17/831پوند

2/297لیر ترکیه
3/735درهم امارات
11/6دینار عراق

قیمت بازار)تومان(قیمت کارخانه )تومان(نوع خودروردیف
39/800/00060/000/000پراید 1111
37/381/00055/400/000پراید 2131
40/330/00063/500/000پراید 3151
155/000/000220/000/000چانگان4
43/460/00066/000/000تیبا صندوقدار5
55/960/00072/700/000ساینا دنده ای6
63/158/00086/700/000پژو 7405
8SLX 67/998/00099/500/000پژو
65/578/000107/000/000پژو 405 دوگانه سوز9
78/338/000155/000/000پژو پارس10
--پژوپارس TU5 کلاس 1113
67/283/00095/000/000پژو 206 تیپ 122
83/690/000120/000/000پژو 206 تیپ 135
80/303/000120/000/000پژو V8 206 صندوقدار14
15)LX( 66/770/00090/000/000سمند ال ایکس
16EF7 69/773/000103/000/000سمند
17EF7 129/500/000-سمند دوگانه سوز
83/623/000131/000/000دنا18
183/000/000-تندر پلاس دنده ای19
96/730/000139/500/000پژو 207 دنده ای20
273/000/000457/000/000مزدا213
22H30 -169/000/000
--استپ وی23
178/600/000-  207 اتوماتیک24
114/994/000400/000/000پژو252008
67/203/00095/500/000رانا26

ده ها اقتصاددان در نامه هایی به رئیس جمهور مطرح کردند

10 راهکار برای حل مشکلات اقتصادی بدون وابستگی به خارج

رئیس  کل گمرک در پاسخ به کیهان:

کالاهای ممنوعه ممکن است از مناطق آزاد وارد کشور شود!

وزیر نیرو:
بارش اخیر سیستان بالاترین میزان 

در 50 سال گذشته بود

آشنایی با بورس

وزیر راه و شهرسازی گفت: 4۲ درصد ثبت نام کنندگان در طرح ملی 
مسکن به دلیل نداشتن شرایط از این طرح حذف شدند و ثبت نام مجدد، 

پیش از پایان سال جاری انجام می شود.
به گزارش خبرگزاری مهر، محمد اسلامی در تودیع و معارفه رؤسای جدید 
و ســابق شــورای مرکزی سازمان نظام مهندسی ســاختمان کشور تاکید کرد: 
سازمان های استانی نظام مهندسی ساختمان باید انسجام داشته باشند و اعضای 
شورای مرکزی نیز از اختلاف بپرهیزند. وحدت رویه چه در شورای مرکزی و چه 
در ســازمان های استانی باید اتخاذ شده و سلامت و شفافیت مالی و قاطعیت در 

برخورد با فساد در دستور کار این سازمان قرار گیرد.
وی با اشاره به اهمیت نقش سازمان نظام مهندسی در ارتقا کیفیت ساخت و 
ساز گفت: وقتی حادثه طبیعی یا زلزله ای رخ می دهد و برای ساختمان ها در زلزله 
بالای شــش ریشتر اتفاقی نمی افتد نشان دهنده دستاوردهای مهندسی ماست. 
مقررات ملی ساختمان باید با نظارت ویژه در ساخت و سازها اعمال شود تا ابنیه 

و ساختمان های ما در حوادث و زلزله ها سالم بماند.
وزیر راه و شهرســازی با بیان اینکه همه سازمان های استانی نظام مهندسی 
مکلف به اجرای دستورالعمل ها هستند، افزود: به هیچ وجه نمی پذیریم یک استان 
دستورالعملی را اجرا کند و استانی دیگر از آن تبعیت نکند. با سازمان های استانی 

که به دستورالعمل ها توجه نکنند، برخورد می کنیم.
اسلامی با تاکید بر لزوم تغییر رویکرد ساخت و ساز از سنتی به صنعتی سازی 
و رعایت شناســنامه فنی-ملکی ساختمان گفت: چرا در ساخت و سازها درصد 
زیادی از فرآیند ساختمان سازی طبق نقشه نیست، چه معنی دارد که مجریان 
ســاخت طبق برنامه عمل نمی کنند. سازمان نظام مهندسی نباید تخلف کند و 

اجازه ندهد که هرج و مرج در ساختمان بیش از این ادامه یابد.
وی، بر لزوم حذف امضافروشــی از ســوی مهندســان تاکید کرد و افزود: 
ســازمان های اســتانی از ایجاد نارضایتــی در مردم پرهیز کننــد. اینکه برخی 
پروژه های بزرگ برای عده ای خاص باشد و بقیه مهندسان سهمی نداشته باشند 

پذیرفتنی نیست.
وزیر راه و شهرسازی با  اشاره به اتمام مرحله غربالگری طرح ملی ساختمان در 
فاز نخست ثبت نام ها گفت: 240 هزار نفر در طرح ملی مسکن ثبت نام کردند که 
42 درصد واجد شرایط نبودند و 58 درصدی که واجد شرایط بودند مشمول140 
هزار واحد مسکونی خواهند شد. نظام مهندسی نیز در تهیه نقشه واحدهای این 

طرح مدیریت بیشتری اعمال کند تا اقدام ملی مسکن به سرعت اجرا شود.
گفتنی است، محمد اسلامی؛ وزیر راه و شهرسازی در حاشیه این مراسم در 
جمع خبرنگاران درباره بافت فرســوده نیز تصریح کرد: تاکنون30 هزار نفر برای 
دریافت تسهیلات بافت فرسوده به بانک های عامل معرفی شده اند و 20 هزارنفر 
دیگر معرفی خواهند شــد تا از محل تبصره 18 قانون بودجه تسهیلات نوسازی 
بافت فرســوده دریافت کنند. این تسهیلات با سود 18 درصد بوده که 9 درصد 
آن را دولت و 9 درصد را متقاضی متقبل خواهد شــد. صدور پروانه ســاخت در 

بافت فرسوده از سوی شهرداری رایگان است.

وزیر راه و شهرسازی:
 42 درصد ثبت نام کنندگان 
طرح ملی مسکن حذف شدند

مستخدمین حسینی: 

بودجه 99 قدرت خرید مردم را کاهش می دهد

معاون وزیر اقتصاد:
مالیات بر سود سپرده و سهام وضع نمی شود

در سایه بی عملی دولت
 پراید از 60 میلیون تومان 

هم عبور کرد

معاون بهره برداری فرودگاهی شرکت شهر 
فرودگاهی امام خمینی)ره( گفت: با توجه به 
شیوع بیماری کرونا، در پروازهای کشور چین 
100 درصد مســافران به همراه مهمانداران و 
کادر پرواز در مبادی ورودی معاینه و  تک تک 
مسافران قبل از ورود به سالن فرودگاه، چک 

می شوند.
حسن خوشخو در گفت وگو با خبرگزاری فارس، 
درباره معاینه مسافران  چین قبل از ورود به کشور 
و فعالیت های فرودگاه امام بابت جلوگیری از ورود 
بیماری کرونا به کشــور ، اظهار داشــت: بر اساس 
اســتانداردهای بین المللــی و »انکس 9« مقررات 
ایکائو و همچنین طبق دســتورالعمل های سازمان 
جهانی بهداشت، در فرودگاه امام خمینی )ره( هم 
به پیروی از این مقررات و دستورالعمل ها، همکاران 
»اداره بهداشــت مرزی« بابت معاینه مســافران و 
برخورد با موارد مشــکوک، مستقر و به صورت 24 

ساعته، فعال هستند.
 وی با اشاره به شیوع بیماری کرونا در کشور چین 
اظهار کرد: با شــیوع این بیماری، اقداماتی توسط 
دولت چین انجام شــد، ما پروازهای مستقیمی از 
چهار شــهر در کشور چین به فرودگاه امام خمینی 
)ره( داریــم همچنین از کشــورهای دیگر هم که 
این بیماری )کرونا( به آنجا ســرایت کرده است به 
صورت غیرمستقیم پروازهای اتصالی داریم و احتمال 
می دهیم مسافرانی که ممکن است به این بیماری 
آلوده باشند، در آن پروازها هم وجود داشته باشند 
بنابراین سعی می کنیم نظارت و معاینه ها دقیق و 

کامل باشد.
این مسئول گفت:  در پروازهای کشور چین 100 
درصد مسافران به همراه مهمانداران و کادر پرواز در 
مبادی ورودی معاینه می شوند و  تک تک مسافران 

قبل از ورود به سالن فرودگاه، چک می شوند.
خوشــخو افزود: در بقیه پروازها هم همکاران 

اداره بهداشــت مرزی به صورت گزینشــی و یا در 
صورت مشاهده فرد مشــکوک به بیماری، مسافر 
را معاینه می کنند ، اما در پروازهای چین همکاران 
اداره بهداشت مرزی با تجهیزات کامل تر و حساسیت 
بیشتر همه مسافران را معاینه می کنند تا احتمال 

ورود بیمار به داخل کشور وجود نداشته باشد.
وی در پاســخ به این سؤال که آیا قرنطینه در 
فــرودگاه امام خمینی )ره( فعال اســت،  گفت: در 
پروازهای ورودی خصوصاً مسافر ترانزیتی، سالنی 
داریم که به این کار اختصاص داده ایم و مســافران 
قرنطینه می شــوند، البته ما مــوردی که مبتلا به 
بیماری بوده است خوشبختانه تاکنون نداشته ایم و 
اگر هم باشد بر اساس دستورالعمل وزارت بهداشت،  
درمان و آموزش پزشکی برای مداوا و پیگیری های 

دیگر به بیمارستان منتقل می شوند.
در همین رابطه، منوچهر سلمانزاده، مدیر کل 
ترانزیت و حمل و نقل بین المللی سازمان راهداری و 

حمل و نقل جاده ای نیز در گفت وگو با ایسنا، درباره 
چگونگی پایش بیمــاری کرونا در مرزها و مبادی 
جاده ای کشور گفت: گرچه ارتباط مستقیم جاده ای 
با چین نداریم اما مبادی ورودی به کشور می تواند 
از هر مبدا و به هر مقصدی باشد. بنابراین در همه 
مرزهای کشور نمایندگی از سوی وزارت بهداشت، 
درمان و آموزش پزشکی به عنوان قرنطینه انسانی 
استقرار دارد که پرسنل این وزارت خانه قبل از وارد 
شدن مسافران و حتی رسیدن آنها به بخش گذرنامه، 

بیماری های احتمالی  آن ها را رصد می کنند.
بر اســاس این گزارش، در پی شــیوع بیماری 
کرونا در چین که تاکنون تعداد زیادی از شهروندان 
این کشــور را مبتلا کــرده و جان برخــی را نیز 
گرفته است، کشــورهای بسیاری، مسافران از این 
کشــور را در مرزهــا و ورودی های خــود رصد و 
 معاینه کرده تا ویروس این بیماری به کشورشــان 

منتقل نشود.

در شــرایطی که در تابستان امسال 
واردات ایران از آمریکا به رقمی در حدود 
10 میلیون دلار رســیده بود، رئیس کل 
گمرک کشور اعلام کرد اطلاعی از میزان 

ورود کالاهای آمریکایی به کشور ندارد! 
به گزارش خبرنگار ما، مهدی میراشرفی در 
نشست خبری خود که به مناسبت روز گمرک 
برگزار شــده بود، در پاســخ به سؤال خبرنگار 
کیهان مبنی بــر اینکه میزان واردات کالاهای 
آمریکایی به کشور طی 10 ماه گذشته چقدر 
بوده است، اظهار داشت: تا جایی که حضور ذهن 
دارم از میزان واردات از آمریکا بی اطلاع هستم! 
این اظهارات در حالی ایراد شده که آمارهای 
منتشرشــده از ســوی اداره آمار آمریکا نشان 
می دهد در مــاه می که دولت آمریکا از تمدید 
معافیت ها بــرای واردات نفت ایران خودداری 
کرد، صادرات این کشور به ایران نسبت به مدت 
مشــابه سال قبل رشد 88 درصدی داشته و از 
5/2 میلیون دلار در می 2018 به 9/8 میلیون 

دلار در می  2019 رسیده است.
وی در پاسخ به سؤال دیگر خبرنگار کیهان، 
مبنی بر اینکه سهم مناطق آزاد از ورود کالاهای 
قاچاق چقدر است، گفت: تعیین سهم مناطق 
آزاد از کالاهای قاچاق کار ســختی است و من 
قادر به این کار نیستم! در مناطق آزاد یکسری 

ســهمیه ها وجود دارد کــه در دولت تصویب 
می شــود و به این شــکل ممکن است برخی 

کالاهای ممنوعه هم وارد شود. 
رئیس  کل گمرک کشــور با بیان اینکه 26 
ژانویه )دیروز( به عنوان روز گمرک نامگذاری 
شده و ســازمان جهانی گمرک شعار مرزهای 
هوشمند را داده است، گفت: گمرک جمهوری 
اســلامی ایران توفیقات خوبــی در این زمینه 
یافته و در راســتای اقتصاد هوشمند، اقداماتی 

انجام داده است. 
میراشرفی ادامه داد: نخست اینکه فعالیت ها 
الکترونیکی شد، ما در این زمینه پیشرو بودیم و 
کاملا کاغذ را حذف کردیم، که یکی از تبعات 
خوب آن، کاهش جعل است. اقدام دیگر، مجازی 
کردن خدمات بود که گمرک در ســال جاری 
توانست برخی از خدماتش را از طریق اپلیکیشن 
موبایل انجام دهد. سومین و آخرین اقدام هم 

هوشمند سازی فعالیت ها بود. 

وی اضافــه کرد: در همین باب، پلمب های 
الکترونیک و هوشــمندی طراحی کردیم که 
دارای تراشه هایی هستند که گمرک های مبدا و 
مقصد می توانند آنها را بخوانند، در فاز بعدی امید 
داریم تا پایان سال چنین کاری را در جاده ها هم 
انجام دهیم، زیرا این امر با جلوگیری از کالاهایی 
 کــه از ترانزیــت خارج می شــوند، تخلفات را 

کاهش می دهد. 
رئیــس  کل گمرک افــزود: حجم تجارت 
ما با وجــود تحریم های ظالمانه و تروریســم 
اقتصادی آمریکا در 10 ماهه امســال بیش از 
72 میلیارد دلار بــوده که 35/5 میلیارد دلار 
آن مربــوط به صادرات می شــود، این رقم از 
لحاظ ارزش نســبت به مدت مشابه سال قبل 
ســه درصد کاهش یافته امــا به لحاظ وزنی با 
 افزایش قابــل ملاحظه 20/7 درصدی روبه رو 

شده است. 
به گفته میراشــرفی، البته باید به این رقم، 
صادرات برق و صادرات خدمات فنی و مهندسی 
را هــم اضافه کرد. واردات نیز در این مدت 36 
میلیارد دلار بوده که اندکی از صادرات پیشی 
گرفته است اما از لحاظ وزنی، چهار برابر واردات 
کشور، صادرات داشتیم. همچنین از 28 میلیارد 
دلار کالای وارداتی، 19 میلیارد دلار آن کالای 

اساسی بوده است.

معاون فرودگاه امام خمینی اعلام کرد

 معاینه 100 درصد مسافران و خدمه در پروازهای چین

عضو هیئت  مدیره اتحادیه باغداران:

میوه شب عید تامین است


